
OBČINA RADENCI 
OBČINSKI SVET 
 
Štev: 901-10/22 
Datum: 06.02.2014 
 

Z A P I S N I K 
 
3. izredne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v ponedeljek, 31. 
03. 2014, z začetkom ob 16.00 uri, v sejni sobi Izvir hotela Radin. 
 
PREDSEDUJOČI g. Janez RIHTARIČ je pozdravil prisotne, začel 3. izredno sejo 
Občinskega sveta. Ugotovil je, da je prisotnih 16 članov Občinskega sveta.  
 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 
Andreja BREZNIK, Marija GROSMAN, Erik IVANUŠA, Jožef KAGER, Marija KUPLJEN, 
Janez KONRAD, Gorazd Rudolf KOVAČIČ, Kristjan KÜČAN, Miroslav MADON, Marija 
MARIČ, Zlatko MIR, Franc PELCL,  Franc ŠKROBAR, Anton ŠONAJA,  Jožef TOPLAK in 
Marko VAUPOTIČ. 
 
OPRAVIČENO ODSOTEN/A:   
 
OSTALI PRISOTNI:  
Dsvorin KURBUS, direktor JP PRLEKIJA, Drago KOCBEK, predsednik Sveta ZTIŠ, 
Mojca MAROVIČ, Davorin ZAMUDA in Zdenka ZADRAVEC,  vsi OU Občine Radenci. 
 
NOVINARJI: 
Lukas STERNAD, dopisništvo Pomurec, BORIS EDŠIDT - KTV Radenci, Miha 
ŠOŠTARIČ, Dopisništvo Večera.  
 
AD 1 OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 3. izredne seje.  
 
PREDSEDUJOČI je predlagani dnevni red dal v razpravo. 
 
Pripomb ni bilo, zato je predsedujoči dal dnevi red na glasovanje: 
  
S 16 glasovi ZA  od prisotnih 16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
 
DNEVNI RED:  
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Soglasje k imenovanju direktorja JZ ZTIŠ 
3. Potrditev Elaborata o oblikovanju cen izvajanje storitev javne službe odvajanja 

in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode 
4. Potrditev Elaborata o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo v občini 

Radenci 
5. Sklep o potrditvi novelacije investicijskega dokumenta »Izgradnja 

nizkoenergetskega vrtca Radenci« 
 

AD 2 SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORJA JZ ZTIŠ 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 



 
Uvodno obrazložitev k podaji soglasja k imenovanju direktorja JZ ZTIŠ je podal 
predsedujoči. 
 
G. MIROSLAV MADON je povedal, da nima nič proti imenovanju nove direktorice. 
Zanimalo ga je, zakaj je prišlo do spremembe med tolmačanjem direktorice OU, ki  
je dve seji nazaj povedala, da bomo najprej sprejeli ustrezne akte zavoda , da se bo 
na JZ ZTIŠ imenoval v.d. direktor in da bodo speljani postopki za imenovanje novega 
direktorja. Zdaj se je o vsem tako hitro odločalo, oz. razpisalo mesto direktorja po 
hitrem postopku. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da o tem ne odloča župan, temveč Svet zavoda, ki se je 
tako odločil in naredil razpis po starem odloku.  
 
G. ZLATKO MIR je povedal, da KMVVI ni razpravljala o predmetni točki. 
 
G. DRAGO KOCBEK, predsednik sveta JZ ZTIŠ je povedal, da je bil svet prisiljen iti v 
razpis po starih pogojih, kajti novi odlok je začel veljati pred dnevi in v tako kratkem 
času ne bi bilo možno narediti razpisa. Na razpisano prosto delovno mesto se je 
prijavilo 10 kandidatov, od tega 4 kandidati izpolnjevali pogoje, zato je z njimi bil 
opravljen razgovor. Med  vsemi kandidati se je Svet odločil za ga. Bili, kateri je bilo 
tudi povedali, da ima poskusno dobo 6 mesecev.  
 
G. JOŽEF TOPLAK je povedal, da je gospa delala že veliko let v občini, zato ji je 
potrebno dati možnost, da se izkaže tudi kot direktorica JZ ZTIŠ. 
 
Po razpravi  je dal predsedujoči predlog soglasja na glasovanje. 
 
S  13 glasovi ZA in 1 PROTI od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 6/10-IZR  
 
Občinski svet Občine Radenci daje soglasje k imenovanju direktorja ZTIŠ,  
ga. Sonji BILI , stanujoči Petanjci 20, 9251 TIŠINA. 
 
 

 AD 3 POTRDITEV ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJE 
STORITEV JAVNE SLUŽBE ODVAJANJA IN ČIŠČENJA 
KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje.  
 
Uvodno obrazložitev je podal g. Zlatko MIR. 
 
Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči predlog elaborata na glasovanje. 
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 7/10-IZR  
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje Elaborat o oblikovanju cen izvajanje storitev 
javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode.  
 



 
PREDSEDUJOČI je povedal, da je potrebno glasovati še o sklepu o določitvi 
subvencije, zato je le tega dal na glasovanje.  
 
S  16 glasovi ZA  od prisotnih  16 svetnikov je bil sprejet naslednji 
 
SKLEP št. 8/10-IZR  
 
Občinski svet potrjuje sklep o določitvi višine subvencionirane cene 
izvajanja storitev javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode.  
 

 
AD 4 POTRDITEV ELABORATA O IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE   

OSKRBE S PITNO VODO V OBČINI RADENCI 
 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal  g. Davorin KURBUS, direktor JP Prlekija. 
 
G. MARKO VAUPOTIČ je povedal, da se cena od dobavitelja ne zvišuje, ampak zato, 
ker prehajamo na Prlekijo. Zanimalo ga je kako je s »krakom C«. Prav tako ga 
zanima, ali s potrditvijo tega sklepa spet obremenjujemo občane ali ne.  
 
PREDSEDUJOČI  je povedal, da upa, da bo občina Ljutomer jutri, 1.4.2014 potrdila 
svoj proračun. Takoj bo potrebno pohiteti, saj je v igri 48 mio €. 
 
Krak C in oskrba z vodo v Občini Radenci, sta dve različni zadevi. Povedal je, da bo 
omrežnina po občinah verjetno različna, cena vode pa verjetno enaka za celotno 
območje.  
 
G. DAVORIN KURBUS  je povedal, da so razlogi za dvig cen, (stran 6 v elaboratu), 
kjer so navedeni stroški v realiziranem in stroški v planiranem obdobju in določene 
naloge, ki jih izvajalec nalaga. Cene niso usklajene z ustrezno metodologijo. 
 
G. ANTON ŠONAJA je povedal, da občane zanima, koliko bo stal m3 vode z vsemi 
stroški. 
 
G. JOŽE KAGER je povedal, da iz občinskega proračuna gre sedaj cca 90 tisoč €. 
Zanimalo ga je, kako se bo odvijalo s »krakom C«, kako bomo gradili in kako ne, če 
občina Ljutomer jutri ne sprejme proračuna. Dvig cene je kar enormen, zato ima 
sam velike pomisleke.  
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da je bilo zelo dobro obrazloženo, kaj pomeni vodarina in 
kaj omrežnina. Do sedaj se verjetno strošek vodarine dosedanejmu izvajalcu ni 
pokrival. Po zakonu je potrebno obračunavati omrežnino, to je amortizacija in ostali 
stroški v skladu z uredbo. Po zakonu lahko subvencioniramo tudi omrežnino v željeni 
izbiri.  
 
G. ZLATKO MIR je povedal, da je bil predlog za dvig cen podan že leta 2012. Takrat 
se je predlagala cena, ki je bila primerljiva z občino G.Radgona, tj 0,63 €/m3. 
Zadeva zakonsko ni bila v redu, zato je zadeva padla in ni bila sprejeta. Danes je 
predlog bistveno višji, kot je bil takrat pripravljen. Občina prispeva cca 20 tisoč €. 



Jasno mu je, da bo potrebo iti v korekcijo cene. Res je občina v prejšnjem mandatu 
sprejela sklep o ustanovitvi JP Prlekija, in s tem tudi prenos vseh del na to podjetje. 
Rečeno je bilo, da bi to podjetje upravljalo s primarnim vodom. Radenska se je 
dogovorila, da se cena do leta  2015 ne sme spremeniti.  
Naše občane bomo obremenili za cca 100 % od sedanje vrednosti tj. za cca 12 € 
dodatno za cca 10 m3 vode.  
Omrežnina je določena po zakonu, lahko je tudi drugačna. Mnenja je, da ni primeren 
čas za dvig cene vodarine, takšen kot je. Sam ne potrjuje vsebine elaborata, potrdi 
pa se naj vse, kar je zakonsko določeno.  
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da nimamo pravilno urejene oskrbe z vodo. Morali bi 
imeli to predano koncesionarju, režijskemu obratu ali JP. Dolžni smo spremeniti ceno 
in to zakonsko, kajti zadeva je kazniva. Kazniva je za odgovorne ljudi in občino. Če 
cene ne bomo spremenili, bomo morali te zadeve financirati iz proračuna.  
Predsedujoči je predlagal, da elaborat potrdimo in ljudem sofinanciramo 50 %. 
Povedal je, da je pošteno, da to razliko pokrivamo.  
 
G. DAVORIN KURBUS je povedal, da števnina vključena v omrežnino, kar predpisuje 
novi zakon. To je že upoštevano v ceno omrežnine. Občina je dolžna poskrbeti da 
bodo cene sprejete po veljavni zakonodaji.  
 
G. MIRO MADON je povedal, da želi vedeti, koliko bo stalo 10 m3 vode, sedaj po 
novih izračunih. Prav tako je povedal, da nimamo primerjave s sosednjimi občinami. 
 
G. DAVORIN KURBUS je povedal, da so cene v sosednjih občinah bistveno večje, kot 
v Radencih.  
 
G. ZLATKO MIR je povedal, da s tem dvigom cene  imeli najdražjo vodo v Pomurju. 
Naša cena bi bila bistveno višja, kot jo imajo ostale občine. Mi pokrivamo razliko, 
subvencijo za javni vodovod, ker ta del nima povezave z matičnim delom. Če bi imeli 
to povezavo, bi prišparali ta del sredstev. Izgradnja tega povezovalnega voda bi se 
lahko v enem letu pokrila, in oskrbo bi imeli iz matične občine in ne od drugod.   
 
G. DAVORIN KURBUS je povedal, da je JPP v marcu lani pripravilo nove cene in 
elaborate. Le Občina Sv. Jurij je potrdila nove cene oskrbe s pitno vodo- omrežnina 
9,00 + 50 % subvencije, cena vode pa je skoraj 1,00 €. Podrobno je predstavil cene 
omrežnine in cene vode za sosednje občine. 
 
G. MARKO VAUPOTIČ je povedal, da ga vseeno zanima, koliko bi bila nova cena za 
10 m3, za Radence  in za Kapelo. Naj se naredi izračun s 50 % subvencijo.  
 
G. ERIK IVANUŠA je povedal, da takšna obremenitev za naše občane ni ravno v 
redu. Država bi morala poskrbeti tudi za to, da bo sama nekaj pokrila. Zanima ga ali 
je omrežnina tisti del, ki se vrača v občino. Zanima ga koliko bo JP prispevala v 
občinski proračun. 
 
GA. MARIJA GROSMAN je povedala, da jo zanima, zakaj se zadnji dan o tem odloča 
in kaj se zgodi, če se tega ne sprejme. 
 
PREDSEDUOČI je povedal, da smo čakali na elaborat, ki sta ga pripravila podjetje  
SIM in JP Prlekija. Dolžni  smo poskrbeti, da zakonsko uredimo zadeve. Če danes ne 
sprejmemo tega akta,  se ne bo nič zgodilo. Zadeve moramo prenesti na javno 
podjetje, režijski obrat ali na koncesionarja. Nimamo pravice občanom ne dati vode. 
Če ne bomo imeli te cene, bomo morali sredstva zagotoviti iz proračuna. 



 
G. DAVORIN KURBUS ja povedal, da je bil zadnji dan takrat, ko je začel veljati 
Uredba o metodologiji. Danes je 31. 3., ko se izteče 15 mesečni rok in kot se mora 
Elaborat  predložiti na Ministrstvo za kmetijstvo.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči predlog elaborata na glasovanje. 
 
S  3 glasovi ZA  in 12 PROTI od prisotnih  16 svetnikov predlog sklepa o potrditvi 
Elaborata ni bil sprejet. 
 
PREDSEDUJOČI je povedal, da ni potrebno glasovati o sklepu o določitvi 
subvencije, ker predmetni sklep ni bil sprejet.  
 
 
AD 5 SKLEP O POTRDITVI NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA 

DOKUMENTA »IZGRADNJA NIZKOENERGETSKEGA VRTCA 
RADENCI« 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na sami seji. 
 
Uvodno obrazložitev k potrditvi ID je podala  ga. Mojca MAROVIČ. 
 
Predsedujoči je dal  predlog elaborata na glasovanje. 
 
S  15 glasovi ZA  od prisotnih  15 svetnikov je bil sprejet naslednji 

 
SKLEP št. 9/10-IZR  
 
Občinski svet Občine Radenci potrjuje sklepa o potrditvi novelacije 
investicijskega dokumenta Izgradnja nizkoenergetskega vrtca Radenci. 
 

 
Predstavljen tudi potek dela ob izgradnji vrtca.  
 
 
Seja zaključena ob 18.00. 

 
  

 
Zapisala: 
ZDENKA ZADRAVEC 
 
 

Janez RIHTARIČ 
ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 
 
Mojca MAROVIČ 
DIREKTORICA OU 
 


